

Title (en)

HOUSING FOR HOUSEHOLD DEVICES SUCH AS A LAUNDRY DRYER, A WASHING MACHINE, OR THE LIKE

Title (de)

GEHÄUSE FÜR HAUSHALTSGERÄTE WIE BEISPIELSWEISE EINEN WÄSCHETROCKNER, EINE WASCHMASCHINE, ODER DERGLEICHEN

Title (fr)

BOÎTIER POUR APPAREILS MÉNAGERS TELS QUE PAR EXEMPLE SÈCHE-LINGE, LAVE-LINGE, OU ANALOGUES

Publication

EP 2778278 A2 20140917 (DE)

Application

EP 14159017 A 20140312

Priority

DE 102013102511 A 20130313

Abstract (en)

The housing (1) has base module that is composed of front wall (2), rear wall (6), and side walls (4,5). A guide portion (7) is provided in upper region of side wall (4) for accommodating condensate tank, and front end of guide portion is configured to rest on front wall. A transverse rod (3) is set between the side walls by providing form-fit connection with guide portion. A seal portion (10) is protruded beyond the rear wall, and guide profile (9) is provided for closing the condensate tank.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Gehäuse (1) für Haushaltsgeräte wie beispielsweise einen Wäschetrockner, eine Waschmaschine oder dergleichen, welches in seiner Grundbauform ein Bodenmodul, eine Vorderwand (2), sowie mittels einer Traverse (3) verbundene Seitenwände (4) und (5) und eine Rückwand (6) umfasst, wobei im oberen Bereich von Seitenwand (4) und Traverse (3) mit Einbindung des Rückwandbereichs eine Führung (7) für einen Kondensatbehälter vorgesehen ist. Gemäß der Erfindung weist die Rückwand (6) im Bereich der Führung (7) für den Behälter zum Eintauchen des freien Endes (8) eines Führungsprofils (9) eine Prägung (10) auf, die über die Rückwandebene (11) hinausragt.

IPC 8 full level

D06F 39/12 (2006.01); **D06F 58/20** (2006.01); **D06F 58/24** (2006.01)

CPC (source: EP US)

D06F 39/12 (2013.01 - EP US); **D06F 58/20** (2013.01 - EP US); **D06F 58/24** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

- DE 10303131 A1 20040729 - ELECTROLUX HOME PROD CORP [BE]
- DE 19823424 A1 19991202 - AEG HAUSGERÄEDE GMBH [DE]
- DE 3813462 A1 19881110 - CANDY IND SPA [IT]
- EP 2594182 A1 20130522 - MIELE & CIE [DE]
- EP 1548177 A1 20050629 - LG ELECTRONICS INC [KR]
- DE 102010030161 A1 20111222 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERÄEDE [DE]
- DE 60101445 T2 20041014 - ELECTROLUX HOME PRODUCTS ITALY [IT]

Cited by

EP3190223A1; CN106939507A; EP3392393A1; EP3879025A1; US10619288B2; US10745854B2; US11053631B2

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2778278 A2 20140917; EP 2778278 A3 20141119; EP 2778278 B1 20160622; DE 102013102511 A1 20140918

DOCDB simple family (application)

EP 14159017 A 20140312; DE 102013102511 A 20130313